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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Irásbeli választ ieénylő kérdés !

Dr. Szili Katalin ,
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni Hiller István oktatás i
és kulturális miniszterhez

Felgyorsíthatók-e a pályázati döntések és a kifizetések ?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utóbbi hónapokban az ország különböz ő részeiről kerestek meg volt kollégáim,
akik ma trénerként, vagy továbbképzések szervez őjeként vesznek részt a HEFOP és más EU- s
pályázaton nyertes program megvalósításában .

Különösen zavaró, hogy éppen a hátrányos helyzet ű tanulók integrált oktatását segítő
programok esetében maradnak el az elvégzett feladatok (tréneri, mentori) kifizetései . Az
egyre sokasodó panaszok közös eleme, hogy korábban a Suli Nova Kht . által még elfogadható
lassúsággal folyó ügyintézés elfogadhatatlanná vált, amióta az EDUCATIO vette át a
pályázati ügyek intézését, a folyamat nagyon lelassult! Panaszosaim tisztában vannak azzal ,
hogy sok a képzés, így rengeteg az adminisztráció . Meglátásom szerint azonban erre minde n
közreműködő cégnek, felelősséggel bíró köztisztviselőnek előre kellett készülnie .

Megértem azoknak a türelmetlenségét, akik sok esetben a hónapokkal, s őt több mint
fél évvel ezelőtt tisztességesen, a szerz ődésben vállalt kötelezettségeknek megfelel ően
elvégezték a munkát, s még mindig nem kapták meg a munkáért járó fizetésüket .

Több panaszosom szerint az Educatio a 2007-2008 . tanév legelején elvégzett, és még
ki nem fizetett képzésekre és mentorálásokra 2008 . januárjában februári fizetési határid ővel
kérte be a számlákat . Ezek kiegyenlítése azonban a mai napig nem történt meg .
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Tisztelt Miniszter Úr !
• Miért van szüksége az Educationak több mint kétszer annyi időre a szakmai

kontrollhoz, mint amennyire a suliNovának volt? Szervezetlenség, vagy szándékossá g
van a háttérben?

• Miért nem veszik észre az Educationál, hogy a szervezetlenségb ől vagy
felelő tlenségből (remélem nem szándékosan) a legnagyszerűbb oktatáspolitikai
kezdeményezéseket is módszeresen elhitelteleníteni?

• Kérdezem még, vajon mindig a beérkezési sorrendben zajlott le az adminisztráció, s a
kifizetési sorrendeknél is figyelembe veszik a beérkezési sorrendet? Vannak-e „els ők
az egyenlők között”, akiknek nem kell ennyi idő t kivárni, mint panaszosaimnak ?

• Igaz-e, hogy nem érkezett még meg a támogatás az Educatio-hoz, mivel err e
hivatkoznak azok a munkatársak, akiket nagy nehézségek árán el tudnak érni a z
érintettek?

Tisztelettel kérem és várom Miniszter Úr válaszát.

Budapest, 2008 . április 14 .

Tatai-Tóth András
MSZP
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